

Le français suit l'anglais

Call for Submissions of Equity Diversity and Inclusion (EDI) Resources, and the EDI Events, Training Opportunities, and Initiatives of CARL Member Institutions

CARL's Equity, Diversity, and Inclusion Working Group (EDIWG) would like to invite submissions on EDI-related events, training opportunities, and initiatives to share and promote with the wider CARL community.

We are seeking resources that are EDI-focused such as policy documents, special collections, research, panel events and training opportunities that are open for all to attend, and other initiatives. Our intention is to highlight resources and showcase events in member libraries to raise their visibility. Some examples of work may include conference presentations (slides and/or recording), webinar recordings, upcoming events with registration link, published writing such as an article, blog post, chapter...etc., online exhibits of special collections, and many other types of initiatives.

We will highlight different initiatives throughout the year on CARL's website and social media platforms. Please submit your initiative using our online form. If your initiative is selected, we will notify you via email and may contact you for further details.

Your name

Your email address

Name of CARL institution

Title of the resource / event / training opportunity / initiative / etc. you would like to highlight.

Please describe the item you are highlighting (Select all that apply)

- Resource (e.g. digital exhibit, collection, OER, toolkit, etc.)
- Event (conference, symposium, round table, etc.)
- Training (Webinar, workshop, etc.)
- Initiative (New project, new program, etc.)
- Other

If "other", please elaborate

Please describe any accessibility features (e.g. captioning, accessible PDFs, etc.)

Brief Description (50 words max.)

Is this a free event / training / resource / etc.?

- Yes
- No

URL for more information

Other details you would like to provide

Appel à soumissions de ressources sur l'équité, la diversité et l'inclusion (EDI) et les événements, opportunités de formation et initiatives liés à l'EDI des institutions membres de l'ABRC

Le groupe de travail sur l'équité, la diversité et l'inclusion (GTEDI) de l'ABRC sollicite des soumissions d'événements, d'opportunités de formation et d'initiatives liés à l'EDI à partager et à promouvoir auprès de la communauté de l'ABRC.

Nous recherchons des ressources axées sur l'EDI telles que des documents de politique, des collections spéciales, des recherches, des événements et des opportunités de formation ouvertes à tous, et d'autres initiatives. Notre intention est de mettre en valeur les ressources et de présenter les événements dans les bibliothèques membres pour accroître leur visibilité. Certains exemples de travail peuvent inclure des présentations de conférence (diapositives et/ou enregistrement), des enregistrements de webinaires, des événements à venir avec lien d'inscription, des écrits publiés tels qu'un article, un article de blog, un chapitre... etc., des expositions en ligne de collections spéciales et bien d'autres types d'initiatives.

Nous mettrons en évidence différentes initiatives tout au long de l'année sur le site Web et les plateformes de médias sociaux de l'ABRC.

Veuillez soumettre votre initiative en utilisant notre formulaire en ligne. Si votre initiative est sélectionnée, nous vous en informerons par courriel et pourrons vous contacter pour plus de détails.

Votre nom

Votre adresse courriel

Nom de l'établissement de l'ABRC

Titre de la ressource / de l'événement / de l'opportunité de formation / de l'initiative / etc. que vous souhaitez soumettre.

Veillez décrire l'article que vous soumettez (sélectionnez tout ce qui s'applique)

- Ressource (par exemple, exposition numérique, collection, REL, boîte à outils, etc.)
- Événement (conférence, colloque, table ronde, etc.)
- Formation (Webinaire, atelier, etc.)
- Initiative (Nouveau projet, nouveau programme, etc.)
- Autre

Si « autre », veuillez préciser

Veillez décrire toutes les fonctionnalités d'accessibilité (par exemple, sous-titrage, PDF accessibles, etc.)

Brève description (50 mots max.)

S'agit-il d'un événement/formation/ressource/etc. gratuit ?

- Oui
- Non

URL pour plus d'informations

Autres détails que vous aimeriez fournir